
 

 

Äldreboende i privat regi 

Motion till Kommunfullmäktige i Tibro  

De kommande åren behöver Tibro genomföra stora investeringar i äldreboenden och 

förskolor. Samtidigt har vi investerat stort i skollokaler genom åren och har fått öka 

låneskulden rejält. 

En lösning för att fortsätta ha ändamålsenliga lokaler, utan högre skuldsättning, är att 

låta någon annan bygga lokalerna. Det finns i närliggande kommuner exempel där 

Riksbyggen skapat en kooperativ hyresrättsförening som byggt äldreboendet. Men 

även privata fastighetsbolag kan vara möjliga som ägare till lokalerna. En annan 

möjlighet är att själva driften av boendet också sker i privat regi, vilket är vanligt i 

många kommuner runt om i landet. I exempelvis socialdemokratiskt styrda Karlstad 

drivs åtta av tolv vårdboenden på entreprenad.  

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige: 

Att ge kommunledningen i uppdrag att utreda möjligheter och konsekvenser av att 

ett eller flera äldreboenden byggs, och eventuellt också drivs, av någon annan än 

kommunen. 

Att utredningen ska innehålla såväl ekonomiska som verksamhetsmässiga 

möjligheter och konsekvenser. 
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